
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 21.03.23, 2023 kl. 17.00 – 19.00 

 
Deltagere: Frank, Hanne, Helle, Jannie, Jimmi (ordstyrer), Kasper, Laura (tidsholder), Malene, Mirjam 

(referent), Trine, elevrådsrepræsentanter: Mynthe, Ebbe og Katrine 

 

Afbud: 

 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (17.00-17.05) 

Beslutning:   

Godkendt. 

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (17.05-17.15) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- Der kommer nye folk i huset efter påskeferien. Det giver nye muligheder 

- Der har været holdt informationsmøde for førskoleforældrene. 

- Det er det her tidspunkt på året vi har allerflest børn. 

 

Medarbejdere (KSN): 

- Forårstema og påske - ude i naturen. Påskefrokost på torsdag. Traditioner. 

 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (17.15-17.25) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- Fagfordeling 2023-24 påbegyndt. Timefordelingsplanen er på dagsorden til mødet i 

dag. 

- Pressemeddelelse: Branding på kommunens hjemmeside, kommunens fb, vores fb, og 

på Linkedin. Afventer om radioen kommer en tur herud og optager. Måske en dag vi 

viser film og holder gryden i kog.  

- Besøg af Helle Støve, børn og unge direktør, som er på rundtur til alle kommunens 

institutioner med fokus på inklusion, skolefravær og styrkede læreplaner i Børnehuset 

inkl. DUÅ og motorikindsats. Desuden var hun begejstret for vores fysiske miljø ude 

og inde. 

- Vi skal til at have eksamensvalgfag 

- Evaluering af mødet med transportministeren: 

o Katrine fra elevrådet var med og hun fortæller, at det ikke er besluttet, men den 

er grøn = fokus. 

o Mange interessenter var med . 

o Vi fik fortalt om alle vores argumenter. 

- Temauge 16 med skolefest torsdag d. 20. april. 

 

Medarbejdere (MK): Det der optager os som skole: 

- Danseforestilling 

- UEA fagdag 

- Affaldsindsamling 



 

 

- S/H-samtaler 

- Skolernes sangdag 

- Besøg af præsten samme dag 

 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (17.25-17.35) 

Orientering:  

- Bordfodboldturnering hele uge 13 

- Også kommet på Skolestyrkens hjemmeside. 

- Ebbe og Mynthe skal til Fælleselevråd igen i morgen kl. 12-14 

 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (17.35-17.40) 

Orientering: 

- 

 

 

Pkt. 6  Branding (17.40-17.50) 

Indstilling: 

Drøftelse af brandingtiltag 

 

Beslutning: 

- Være med til at dele når der er opslag på fb 

- Vores hashtag skal være: #Skaveskoleogbørnehus 

- Helle spørger Julie om vi kan få Intragram med ordentlig beskyttelse og 

administration uden at det giver mere arbejde for personalet. 

 

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak for i aften til elevrådet - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

 

Pkt. 7 Godkendelse af timefordelingsplan (17.50-18.05) 

Indstilling: 

Drøftelse af timefordelingsplanen for 2023-24 (se bilag) 

 

Beslutning:  

- Gode spørgsmål og relevant undren. 

- Timefordelingsplanen er godkendt. 

 

 

Pkt. 8 Fælles personalemøde med bestyrelsen (principper) (18.05-18.15) 

Indstilling: 

Planlægning af fællesmødet den 28. marts, samt forslag til principper til behandling. 

 

Beslutning: 

- God måde sidste år 

- Der er valgt 3 principper til på tirsdag 

 

 

Pkt. 9 Elevfravær (18.15-18.25) 



 

 

Indstilling: 

Idéer til hvordan fællesbestyrelsen og skolen kan arbejde sammen om nedbringelse af den 

type af elevfravær som handler om fridage og ferieafholdelse udenfor skoleferier. 

 

Beslutning: 

- Hvad tænker elevrådet om fravær? Hvad er konsekvenserne? De kan give en 

tilbagemelding til bestyrelsen. 

- Forslag om at der bliver informeret om både fraværsprocent og konsekvenser af 

manglende undervisning, både for den enkelte og eleverne som gruppe. 

- Personalet ønsker timefraværsregistrering til alle klasser. 

 

 

Pkt. 10 Skolemad (18.25-18.30) 

Indstilling: 

Frank har spurgt i Multihuset, hvorvidt der er mulighed for at genoptage ordningen. 

Hvis ikke; drøftelse af om der skal arbejdes i andre muligheder. 

 

Beslutning: 

- Kis i køkkenet i Multihuset er åben for at få en ordning i gang. 

- Det behøver ikke være buffet på samme måde som sidst. 

- Skolen vil gerne samarbejde om en ordning. Fællesspisning sætter vi pris på. 

- Frank snakker stadig med skolemad.nu. UCH vil ud af aftalen. 

 

 

Pkt. 11 Princip for underretning af hjemmet vedr. elevernes udbytte af 

undervisning. (18.30-18.50) 

Indstilling: 

Vi arbejder videre med udformning af princip (se eksisterende principper på hjemmesiden) 

 

Beslutning: 

- Vi sender kommentarer til Jimmi 

- Jimmi laver udkast til næste gang 

 

 

Pkt. 12 Punkter til næste møde d. 18/4 (18.50-18.55) 

Beslutning: 

- Principarbejde 

- Skolemad 

- Støtteforeningen 

 

 

Pkt. 13  Eventuelt (18.55-19.00) 

Beslutning: 

 


